
Referat af bestyrelsesmøde den 3/10-2015 hos Anne 

Til stede: Anne, Søren, Kai, Bjarne, Michael, Dan 

1) Evaluering af arbejdsdag  
Ikke så mange fremmødte, men der var god stemning og det der var planlagt blev udført. Der blev 

lagt nye sæder på bålpladsen til at sidde på, klippet grene. Det besluttes at sløjfe bålpladsen bagest 

på overdrevet, idet den ikke bliver brugt og behovet ikke er der. Stenene skal samles sammen og 

lægges i en dynge, så de ikke er i vejen for græsslåning. Dette gøres på arbejdsdagen næste år. 

 

2) Status på aflevering af private grene på overdrev den 6/6 
Dan havde sat et par timer af som supervisor. Der var kun 2 der benyttede det, men de kom med 

rigtig mange grene. Der var mere plads i containerne i år end de sidste par år, så det kan have haft 

en positiv effekt på dette. Det besluttes at holde fast i denne dag. 

 

3) Opfølgning på nye parkeringsarealer i runder 2 
Det er blevet positivt modtaget i runder 2, og der er tilfredshed med det, der er ikke så mudret på 

græsplænen mere. 

 

4) Status på græsslåning på overdrev 
Bjarne har kontakt til Lasse Olsen om at slå græsset. Græsset bliver slået en gang om året.  

 

5) Status på Rebild kommunes opkrævning af kontingent 
Kai har lavet en aftale med Rebild Kommune om at opkræve kontingentet via 

forsyningsopkrævningen i marts. Opkrævningen koster 25,- pr. husstand pr. år.  

 

Vi skal have afmeldt PBS-opkrævningen så grundejere ikke kommer til at betale dobbelt. Michael 

og Kai finder ud af at få det afmeldt. Søren laver en seddel og hænger op på opslagstavlen og 

Michael sender en SMS rundt. 

 

6) Gadelys 
Dan nævner at gadelyset står tændt om sommeren i perioder hvor der er lyst. Dan formulerer et 

brev til Rebild Kommune i en god tone om om vi kan få set tænd/sluk tiderne efter på gadelyset. 

Brevet sendes på bestyrelsens vegne med bestyrelsen på cc. 

 

7) Planlægning af næste bestyrelsesmøde og generalforsamling 

Næste bestyrelsesmøde er tirsdag 2/2-2016 kl. 19.30 hos Kai. 

 

Generalforsamling torsdag den 17/3-2016 kl. 19.30 på Rebildhus. Kai bestiller Rebildhus, Bjarne 

undersøger om borgerforeningen holder generalforsamling den samme dag, hvis de gør vil vi flytte 

vores generalforsamling. 

 

8) Evt. 
Anne har hørt at der bliver brugt gift til mulvarper på nabogrunden, hun undersøger om der er 

mulighed for at få sat et skilt op i så fald. 

 



Michael hænger seddel op og sender SMS rundt til MTB oprettelse fredag den 16/10-2015. 

 

Mht. indrud i området, vil bestyrelsen opfordre til at grundejere tager kontakt til mistænksomme 

personer der går i kvarteret. 

 

Der er indkøbt ny plæneklipper til grundejerforeningen som Bjarne er godt tilfreds med. Klipperen 

er indkøbt ved Års motorservice. 

 


